
 

 
Vyhodnocení veřejného projednání 

 
Dne 14. 2. 2008 se v Kopřivnici sešli mladí nadšenci pro street sporty, kteří 
diskutovali s představiteli města o budoucnosti street sportů a skateparku. Celkový 
počet diskutujících se vyšplhal na 43 přítomných. 
 

Toto setkání bylo svoláno na podnět Dětského zastupitelstva 
Kopřivnice, které se tímto tématem již zabývalo. V rámci své 
činnosti zorganizovalo dotazníkové šetření na místních 
základních školách, ze kterého vyplynulo, že jedním 
z problému mladých je i stávající stav skateparku.  
 
Co je hlavním problémem? 
Co by se mělo změnit? Co 
by se mělo prioritně řešit? 
Jaké vnímáte chyby?  

 
Na tyto a další otázky mladí hledali odpovědi 
a společně se tedy podařilo nadefinovat níže 
uvedené problémy.  
 
malý prostor, skatepark je z kopce, špatný povrch, daleko od centra, špatná lokalita, 
rampy – nevyhovující, špatné vybavení, chybí zastřešení – celoroční provoz, překážky 
by neměly být z plechu ale z překližky, vyhrazení prostoru pro grafity, správce, 
vhodnější oplocení 
 
Konkrétnější návrhy: bufet, osvětlení, chybí lavičky (staví se z nich překážky), umístit 
zákaz míčových her, chybí hudba, nový skatepark ve staré hale Tatry, zastřešit 
alespoň posezení, WC, zákaz vstupu psů, problém – rodiče s dětmi – používají 
rampy, umístit nápis vstup na vlastní nebezpečí 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Z výše uvedeného množství připomínek byly jako hlavní mladými určeny 
tyto: 
 

1. návrh na nový skatepark v hale 
2. stávající skatepark je z kopce 
3. chybějící zastřešení 
4. malý prostor 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Na jednání byla řeč i o možnosti využití skateparku i pro jiné sporty. Uživatelé se 
shodli, že v případě většího prostoru by víceúčelové využívání pro další sporty bylo 
zajímavé.  
 
 
Pro případ, že by se v budoucnu podařilo vytvořit (přemístit) skatepark 
v hale doporučili mladí následující: 
 

• překážky z překližky, ze dřeva – podlaha z překližky 
• navazující překážky pro možnost pořádání závodů a soutěží 
• příklad haly ve Frýdku – Místku 
• vzor - skate park v Opavě  
• zpracovatel návrhu by měl rozumět, pojmu co je skate! 
• placený vstup 
• oslovit uživatele skateparku při plán ování  bu doucího stavu  


